
Pan Marek Komorowski: „Moje zapytania związane są z wyborami do składu rad 

społecznych zoz. Konkretnie chodzi mi o radę społeczną działającą przy Szpitalu 

Wojewódzkim w Łomży. Na jakiej zasadzie została ustalona lista kandydatów do tej 

rady? Kto z tej grupy 15 osób jest przedstawicielem Prezydenta Miasta Łomży?” 

 

 


